

## M2 DIGITAL BENCH SCALE

Made from the same high quality, precision load cell found on the Auto Charge®, the high performance Bench Scale is the perfect addition to your reloading bench. With a capacity of 1500 grains, you can weigh powder, bullets, cases, cartridges and more. The large LCD display is easy to read and weighs precisely to a tenth (0.1) of a grain. Included are two calibration weights, AC adaptor, 220V adaptor, and metal powder pan.



### Attributes

- Name: M2 DIGITAL BENCH SCALE
- Manufacturer: HORNADY
- Product no.: 100045253
- Mfr. No.: 050111
- Accuracy: 0.1 grains
- Capacity: 1500 grains
- Resolution: 0.1 grains
- Delivery weight: 0.907kg
- Shipping height: 133mm
- Shipping width: 178mm
- Shipping length: 229mm
- UPC: 090255501117

### Item details

EU Export Disabled

# Table of Contents

- [Startpage](#)
- [Deutsch: Sicherheitshinweise für die M2 DIGITAL BENCH SCALE](#)
- [English: M2 Digital Bench Scale Safety Instructions](#)

# Sicherheitshinweise für die M2 DIGITAL BENCH SCALE

## Einführung

Vielen Dank, dass du dich für die M2 DIGITAL BENCH SCALE von HORNADY entschieden hast. Dieses Produkt wurde entwickelt, um dir beim Wiegen von Pulver, Geschossen, Hülsen und Patronen zu helfen. Bitte lese diese Sicherheitshinweise sorgfältig durch, um eine sichere und effektive Nutzung des Produkts zu gewährleisten.

## Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Stelle sicher, dass das Produkt nur für den vorgesehenen Zweck verwendet wird.
- Bewahre die Wägezelle und das Zubehör außerhalb der Reichweite von Kindern auf.
- Verwende das Produkt nicht in feuchten oder nassen Umgebungen.
- Überprüfe das Produkt regelmäßig auf sichtbare Schäden oder Abnutzung.
- Halte das Produkt sauber und frei von Staub und Schmutz, um die Genauigkeit zu gewährleisten.

## Spezifische Sicherheitshinweise zur Verwendung

- Verwende nur die im Lieferumfang enthaltenen Kalibriergewichte zur Kalibrierung der Skala.
- Achte darauf, dass die Skala auf einer stabilen und ebenen Fläche steht.
- Vermeide Überlastung der Skala über die maximale Kapazität von 1500 grains.
- Halte die Wägezelle frei von Stößen und Erschütterungen während des Wiegens.
- Verwende die Skala nicht, wenn sie beschädigt oder defekt ist.

## Anweisungen zur Installation und Nutzung

### 1. Installation:

- Stelle die Skala auf eine stabile, flache Oberfläche.
- Schließe den ACAAdapter an die Skala und eine Steckdose an.
- Wenn du den 220VAdapter verwendest, stelle sicher, dass die Spannung korrekt ist.

### 2. Nutzung:

- Schalte die Skala ein, indem du den Netzschalter betätigst.
- Kalibriere die Skala mit den bereitgestellten Kalibriergewichten:
  - Lege das Kalibriergewicht vorsichtig auf die Wägefläche.
  - Warte, bis die Anzeige stabil ist, und folge den Anweisungen auf dem Display.
- Beginne mit dem Wiegen von Materialien, indem du sie vorsichtig auf die Wägefläche legst.
- Lies das Gewicht auf dem großen LCDDisplay ab.

## Entsorgungsanweisungen

- Entsorge das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für Elektro und Elektronikgeräte.
- Achte darauf, dass Batterien und elektronische Komponenten umweltgerecht entsorgt werden.
- Informiere dich über Recyclingmöglichkeiten in deiner Nähe.

## Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Fragen oder Sicherheitsanfragen wende dich bitte an den EUbasierten Kontaktpunkt des Herstellers. Stelle sicher, dass du die Produktdetails bereithältst, wenn du Unterstützung benötigst.

Bitte halte dich an diese Sicherheitshinweise, um eine sichere und effektive Nutzung der M2 DIGITAL BENCH SCALE zu gewährleisten.

# M2 Digital Bench Scale Safety Instructions

## Introduction

Thank you for choosing the M2 Digital Bench Scale. This product is designed for precision weighing in reloading applications. Please read this safety instruction guide carefully to ensure safe and effective use of your scale.

## General Safety Guidelines

- Ensure the scale is used in a dry environment to prevent electrical hazards.
- Do not expose the scale to extreme temperatures or humidity.
- Keep the scale away from children and vulnerable individuals.
- Regularly inspect the scale and its components for damage.
- Report any unsafe conditions or incidents to the appropriate authorities.

## Specific Safety Precautions for Use

- **Electrical Safety:**
  - Use only the provided AC adaptor and 220V adaptor.
  - Do not use the scale with damaged power cords or plugs.
- **Calibration:**
  - Always calibrate the scale before use with the included calibration weights to ensure accurate measurements.
- **Weight Capacity:**
  - Do not exceed the maximum capacity of 1500 grains to avoid damage to the scale.
- **Handling:**
  - Handle the scale with care; dropping or mishandling can affect performance.
- **Cleaning:**
  - Use a soft, dry cloth for cleaning. Avoid using harsh chemicals or abrasive materials.

## Instructions for Installation and Usage

### 1. Installation:

- Place the scale on a flat, stable surface away from direct sunlight and heat sources.
- Ensure that the scale is level for accurate measurements.

### 2. Power Connection:

- Connect the AC adaptor to the scale and plug it into a power outlet.
- For use with the 220V adaptor, ensure compatibility with your power supply.

### 3. Calibration:

- Turn on the scale and allow it to warm up for a few minutes.
- Follow the instructions in the user manual to calibrate the scale using the included calibration weights.

### 4. Weighing:

- Place the metal powder pan on the scale.
- Press the 'Tare' button to zero the scale with the pan in place.
- Add the material to be weighed (e.g., powder, bullets, etc.) to the pan.
- Read the measurement on the large LCD display.

### 5. After Use:

- Turn off the scale when not in use.
- Store the scale in a safe, dry place.

## Disposal Instructions

- Dispose of the scale and its components in accordance with local regulations.
- Do not dispose of electrical components in regular household waste.
- Consider recycling options for electronic waste.

## **Contact Information for Further Support**

For any inquiries or further assistance regarding the M2 Digital Bench Scale, please refer to the product documentation or visit the manufacturer's website for support resources.

By following these safety guidelines and instructions, you can ensure a safe and effective experience with your M2 Digital Bench Scale. Thank you for your attention to safety.